
Notulen vergadering Dorpsbelangen 13-06-2023 

Aanwezig: Peter de Loeijer, Peter vergouwe, Chantal van Hoorn, Ronald de Ritter 
Afwezig met kennisgeving: André Jongekrijg 
Afwezig zonder kennisgeving: Mark Cijsouw 

Aanwezig namens de gemeente: Jeroen de Buck en Elsbeth verhelst 

 

0. Openbaar gedeelte        -19:30 uur- 
- Er zijn via de mail geen verzoeken binnenkomen. 
 
Peter vraagt zich af wat we het kunnen doen zodat er meer mensen komen. Hij heeft het 
gevoel dat we weer verder van de inwoners uit het dorp komen te staan. 
Of er is niets te melden of mensen vinden het toch een drempel om eerst per mail aan te 
melden voor het openbare gedeelte en dan ook al een onderwerp aan te geven. 
Is het een idee om een openbare jaarvergadering te organiseren? 
We hebben in ieder geval besloten om beknopte notulen te delen op de website en op 
Hoplr. 
 

1. Opening en vaststellen Agenda      -20:00 uur- 
 
Er worden geen punten toegevoegd aan de agenda. 
 

2. Vaststellen vorig verslag en aktielijst       -20:05 uur- 
 
Er zijn geen opmerkingen over het vorige verslag. 
 
Voor wat betreft de status van de actiepunten:  

• Hoplr; aanmelden is niet gelukt. Moet via het mailadres van de info aangemeld 
worden. Sandy stemt dit af met André. 

• Restwarmtenet: Peter heeft contact gezocht met Leo de Pree. Hij heeft om een 
update gevraagd. Stichting restwarmtenet heeft al lang niets meer 
gecommuniceerd. Stichting geeft aan dat er geen updates zijn. 

• Uitnodigen Martijn over de MFA/Windlust 2: beter om de uitnodiging wat uit te 
stellen. En nog niet in maart. Er is nog te weining te melden (zie verder in het 
verslag). 

• Beweegroute: is een agendapunt op de vergadering. 
• Verzamelen adressen flexwoningen Hoek: actiepunt staat nog open. We 

beschikken nog steeds niet over alle adressen waarin flexbewoning plaatsvindt.  
Jeroen legt uit dat flexbewoning de aandacht heeft van de raad. Er is de wens 
uitgesproken om grotere wooncomplexen beschikbaar te krijgen.  

• Conceptstatuten: staat nog open. Andre heeft, volgens onze info, aan Mark 
gevraagd of hij meekijkt. 

• Ontwikkelingen Tennet monitoren: kom later op de agenda terug 
• Publiceren verkorte notulen: Sandy heeft hier nog niets mee gedaan. Inlog 

website nog niet overgedragen door Jordi.  
• Voorlichtingssessie dorpsraden: er is een datum bekend: 7 mei. Elsbeth nodigt 

de dorpsraden van  Biervliet en Philippine uit. 
• Hoplr opvoeren: Sandy stemt af met André 



• Bordjes gedenkbos zijn geplaatst: facebookberichtje plaatsen (Sandy pakt dit 
op). 

• Ontwikkeling Budgethotel: de initiatiefnemer houdt vol om het hotel te 
realiseren. Standpunt gemeente is dat we gezien de uitkomsten van het 
parkeeronderzoek het voornemen, om daar een budgethotel te openen, niet zien 
zitten. 
 

3. Mededelingen         -20:15 uur- 
 

Chantal vraagt aandacht en spreekt haar zorg uit voor de ontwikkelingen van het 
vakantiepark de Braakman; de APV is aangepast door de gemeente.  
Park heeft nu een exploitatievergunning nodig. Bestemmingsplan zegt dat het park voor 
recreatief gebruik is. Wat als het park moet sluiten? Onze zorg is dat er wellicht vragen 
van inwoners zullen volgen. Want wat gebeurt er met de permanente bewoners op het 
park. Bewoners die, vanwege hun huidig sociaal gedrag en de omstandigheden waarin zij 
nu verkeren, juist daar thuis horen. Zij hebben vaak de rust en ruimte nodig. 

 
4. Update Beweegroute met Patrick en Jojanneke     -20:30 uur- 

 
Met inbreng van de Stichting Hoekse Rakkers, enkele enthousiaste inwoners van Hoek, 
de gemeente Terneuzen en de Dorpsraad kwamen we eind december 2023 tot een plan 
voor een beweegroute op Hoek. Een route door Hoek met, op verschillende locaties, 
fitness- en beweegtoestellen voor jong en oud.  
Een plan dat ontstond vanuit het preventieakkoord. Het plan werd in eerste instantie 
ingediend om aanspraak te maken op een deel van de voor de subsidiegelden uit de 
subsidieregeling ‘Een leven lang gezond fit in de gemeente Terneuzen’. 
Door de voortvarendheid van alle partijen zijn we op een punt gekomen dat we het plan 
nu aan alle inwoners willen voorstellen tijdens een info-avond. Want er zijn al toestellen 
ingetekend op 3 locaties.  
De werkgroep bestaande uit Patrick de Guchteneire, Johannneke de Vos (Hoekse 
Rakkers) en Sandy van Hoorn (Dorpsraad) laten de aan de aanwezigen de 
concepttekeningen zien en lichten toe wat de bedoeling is van iedere locatie. 
 Overigens is het wel goed om te melden dat er een aantal bewoners van woningen in de 
Jasmijn geen wijzigingen willen aan het huidige speeltuintje aan de 
Irisstraat/Noordstraat. Zij hebben hiervoor handtekeningen verzameld. Dit terwijl er niet 
bekend is bij hen wat er dan precies gaat gebeuren/veranderen. 
Ook geven zij aan dat er 6 jaar geleden door de gemeente, de dorpsraad en de bewoners 
een akkoord is gesloten dat er niets aan het speeltuintje verandert. De Dorpsraad heeft 
in de notities teruggekeken maar heeft daar niets van teruggevonden.  
Het is nu wachten op de gemeente of de infoavond kan doorgaan. Zij vergaderen 
morgen. Planning voor een info avond is 27 februari. Hiervoor nodigen we de 
omwonenden (per brief) van de 3 locaties uit, belanghebbenden (persoonlijk benaderen 
door de werkgroep) en alle inwoners (via de nieuwsbrief).  
 
 

5. Actuele Zaken:          -21:00 uur- 
• Tennet (Peter V/Andre) 

> Peter: 10 januari is er een bijeenkomst geweest in het dorpshuis over het 
mogelijk oprichten van een vereniging of een stichting. De bijeenkomst was 
georganiseerd door inwoners van de Knol en de Wulpenbek.  
22 februari is er in de kerk op Hoek een bijeenkomst georganiseerd door Alex 



Meertens van Tennet. Inwoners van de Wulpenbek en Knol willen graag zoveel 
mogelijk mensen uitnodigen. Tennet wil dit liever niet. Insteek van de avond is 
verder informeren van de plannen.  
 

• Nieuwe raadsleden werven (Peter K/Andre) 
> Peter geeft een aantal opties aan: 
We kunnen wachten met werven tot de voorlichtingssessie van 7 mei 
We kunnen melden in de nieuwsbrief om leden uit te nodigen om eens een 
vergadering bij te wonen 
We kijken binnen onze eigen kringen voor geschikte mensen 
 

• Calamiteiten rotonde Hoek (Ronald) 
> Rotonde aan Mauritsfort. Bij een calamiteit staat de N61 compleet vast en dit 
ook aan beide zijden. Jeroen geeft aan dat de weg van Rijkswaterstaat is. Pas in 
2033 kan de weg overgaan naar de Provincie. Ronald geeft aan dat het wenselijk 
is dat er via de ventweg een noodtoegang komt via de parallelweg ter hoogte van 
de Kreekweg. Ronald vraagt na bij Rijkswaterstaat en het waterschap. 
 

• Tunnel Tolvrij (Ronald) 
> Ronald geeft aan dat als de tunnel tolvrij wordt voor vrachtwagens dat dan de 
verwachting is dat de wegen dit niet aankunnen omdat ze dan allemaal door de 
tunnel gaan rijden. Het scheelt dan 18 euro tol volgens vrachtwagenchauffeurs.  
E.e.a. wordt op dit moment onderzocht door de provincie.  
Kan Zeeuws-Vlaanderen dit aan que verkeer, milieu (stikstof) en belasting en de 
juridische kant ervan.  
 

• Status MFA (Elsbeth) 
> fase beland van het vaststellen van het voorlopig concept. MFA is volgens 
huidige planning eind 2025/begin 2026 klaar. Tekeningen zijn goedgekeurd door 
de gebruikers. Daarna aanbesteding en daarna kan er gebouwd worden.  
Sandy spreekt haar zorg uit over de gebruikers. Er zijn signalen dat niet alle 
gebruikers gehoord zijn. Elsbeth geeft aan dat de gebruiker Stichting Dorpshuis 
is. Clubs zoals de Hoekse Rakkers vallen onder die gebruiker en zullen hun 
wensen en ideeën bij de Stichting Dorpshuis moeten neerleggen.  
Sandy geeft aan dat zit dus niet het geval is geweest. St. Dorpshuis heeft een hele 
tijd haar belangen door St Zorgsaam laten behartigen. Maar Zorgsaam is nu uit de 
MFA en dus niet meer aanwezig bij de overleggen. 
Nogmaals het belang dat alle gebruikers gehoord worden, ook al zijn het een 
soort van ‘onder’-gebruikers!    
> wanneer wordt er begonnen met het aanleggen van de toegangswegen etc.? In 
het voorjaar van 2024 zal hiermee begonnen worden. Omwonenden en inwoners 
worden tijdig geïnformeerd. Er staat weer een nieuwsbrief MFA klaar om te 
publiceren op de website van de gemeente. 
 

6. Rondvraag en afsluiting        -21:45 uur- 
 
>Peter Vergouwe:  
De monumentale schuur: de eigenaar heeft ondertussen contact gezocht met de 
gemeente. Er loopt bij de gemeente een onderzoek over de herbestemming van panden. 



De gemeente is volop in gesprek met eigenaren van monumentale panden. Zo ook met 
deze eigenaar.  
Peter geeft nogmaals aan dat het jammer is dat dit monument er nu zo slecht bij staat.  
Aan ‘dun overkant’ zie je veel vaker mooier en opgeknapt erfgoed dan hier en dit is een 
prachtig stuk erfgoed. Hoe mooi is het als je Hoek binnenkomt en je ziet zo’n mooi 
opgeknapt monumentaal gebouw. 
Jeroen geeft aan dat de gemeente Terneuzen geen pot met geld om panden op te 
knappen. 
 
>Afgesproken dat op 7 mei het inloopmoment voor inwoners komt te vervallen. Tijdens 
dit half uur zal de workshop gegeven worden. 
 
> Jeroen vraagt of er signalen zijn over de nieuw te bouwen woningen aan de Langestraat 
(vroegers basisschool). Er zijn signalen dat de prijzen aan de hoge kant zijn. Verder geen 
andere signalen ontvangen. 

 

Komende vergaderingen 
09-01-2024 11-06-2024 

06-02-2024 20-08-2024 

12-03-2024 17-09-2024 

09-04-2024 15-10-2024 

17-04-2024 kernradenbijeenkomst in 
Hoek 

19-11-2024 

07-05-2024 met workshop voor `nieuwe` 
leden samen met andere dorpsraden 

17-12-2024 

 

Actielijst openstaand 

Datum Onderwerp Wie Afgehandeld 

2023-02-14 Visie ontwikkelen toekomst dorpshuis en 
evenementen-terrein 

Allen  

    

2023-09-19 Ieder kwartaal Pol vd Vijver Zorgsaam uitnodigen 
inzake ontwikkelingen zorgwijk: APRIL 2024 

Andre  

2023-09-19 Ieder kwartaal Martijn Hoogmoed uitnodigen 
inzake ontwikkeling Windlust 2/MFA: MAART 2024 
uitgesteld naar mei 24 

Andre/Elsbeth  

    

2023-11-14 Nieuwe groen actie voorjaar 2024 voorbereiden Andre/Elsbeth/Sandy  

2023-11-14 Ontwikkelingen beweegroute monitoren Sandy  

2023-11-14 Verzamelen adressen flexwoningen Hoek Marc  

2023-11-14 Conceptstatuten accorderen Allen  
    

2023-12-12 Ontwikkeling Tennet monitoren Peter V/Andre  

2023-12-12 Publiceren belangrijkste punten uit overleg via 
website, facebook en bij supermarkt 

Sandy/Andre  

    



    

2024-01-09 Organiseren voorlichting inzake Zorgwijk samen 
met Pol v.d. Vijver op agenda in mei 2024 

Andre/Pol vd Vijver  

2024-01-09 Informatie energietransitie met Laszlo vd Voorde 
en Glenny Davidse in  MAART 2024 

Andre/Elsbeth  

2024-01-09 Dorpsraad opnemen in Hoplr als 
communicatiemiddel 

Sandy / Andre  

2024-01-09 Werven nieuwe dorpsraadleden allen  

 

Actielijst open spreekuur bewoners 

Datum Onderwerp Wie Afgehandeld 

2023 Ontwikkeling budgethotel op molendijk monitoren Allen  

 

Actielijst afgedaan 

Datum Onderwerp Wie Afgehandeld 

2023-12-12 Voorlichting sessie voor dorpsraadleden vanuit de 
gemeente:  7 MEI 2024  

Andre/Elsbeth  

2023-11-14 Contact opnemen met brandweer actie 
bereikbaarheid straten Hoek bij calamiteiten, de 
rode kaart of het filmpje 

Peter V X 

2023-09-19 Nagaan bij oude Dorpsraad wie eigenaar is van 
beeld oude begraafplaats 

Jordi   

2023-06-13 Mogelijkheden NK Tegelwippen voor Hoek Wijkcontacten X 

2023-06-13 Gebruik landbouwgrond (koudepolderstraat) als 
stortplaats (vervuilde) grond, onderzoek via RUD 

Peter Frusch X 

2023-06-13 Benaderen HSV Hoek over mogelijkheden openbaar 
trapveldje voor de jeugd 

Sandy X 

2023-06-13 Benaderen Naomi Cornelissen (gemeente) over 
mogelijkheden trapveldjes in Hoek 

Wijkcontacten X 

2023-06-13 Benaderen scholen om te vragen of ze de kinderen 
willen vragen werkstuk/tekening te maken wat zij 
graag aan speelmogelijkheden in het dorp willen 
zien 

?  

2023-06-13 Reserveren PKN kerkcentrum voor 10-10-23 thema-
avond 

Andre X 

2023-06-13 Bezien of drankje aanbieden kan bij thema-avond en 
of we gadgets (gesponsord) kunnen aanbieden 

Peter Vergouwe  

2023-05-16 Doortrekken gele streep Nieuwstraat waardoor 
tekort parkeerplaatsen, controle door gemeente via 
parkeeronderzoek 

Alain Daalman  

2023-05-16 Extra Bewegwijzering herdenkingsbos realiseren Wijkcontacten X 

2023-05-16 Overzicht Flex-wonen vergunningen kern Hoek 
Eventueel WOO verzoek maken 

Wijkcontacten X 

2023-03-14 Te hard rijden Molendijk – Rozenlaan, controle door 
gemeente via telslangen 
2023/11/14: bezwaar maken tegen mededeling 
gemeente dat hier niets aan wordt gedaan, 
onvoldoende onderbouwd 

Pascal de maat en 
Dorpsraad 

X 



Uitleg verzorgd door gemeente gecommuniceerd 
naar aanvrager 

2023-02-14 Uitnodigen Woongoed voor overleg april, mei, juni, 
juli 
Gerappelleerd 1-5 en 21-6 

Andre X 

2023-02-14 Organiseren voorlichtingsavond boscompensatie 
Lovenpolder op 28-02-23 

Hetty Wenting en 
Dorpsraad 

X 

2023-02-14 Organiseren voorlichtingsbijeenkomst Budgethotel 
op 28-02-23 nnb 

Hr. Adema en 
Dorpsraad 

X 

2023-01-10 Ilse, Jordi en Ronald gaan naar selectie prijsvraag 
Langestraat 

Ilse, Jordi en Ronald X 

2022-12-13 Voorbereiden thema-avond Informatie Kern met Pit, 
DOW, Oranjefonds voor activiteiten van inwoners 
Hoek 

Jordi en Sandy X 

2022-12-13 Michelle Witte uitnodigen voor koffiemoment op 
10-01-23  -> 14-02-23 

Andre X 

2022-12-13 Peter v. bekijkt nog eens wat creditering 2022 
precies betreft 

Peter V. X 

2022-12-13 Marc de Haas van het geeltje adviseren geen oproep 
te doen over een zienswijze op Windlust II 

Peter de K. X 

2022-12-13 Ilse en Jordi aanwezig bij overleg over onderhoud 
groenvoorziening wulpenbek 

Ilse en Jordi X 

2022-12-13 Mogelijkheden benutten schermen COOP voor 
nieuws dorpsraad onderzoeken 

Sandi X 

2022-12-13 Voorbereiden thema-avond Veiligheid in 
samenspraak met politie, brandweer en mogelijk 
andere partijen 

Jordi en Sandy X 

2022-10-11 Maken voorstel communicatie van en naar inwoners Jordi en Sandy X 

2022-10-11 We gaan over naar nieuw emailadres: 
info@hetdorpHoek.nl en 
secretaris@hetdorphoek.nl 
 

Jordi X 

 

mailto:info@hetdorpHoek.nl

